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P r o t o k ó ł  Nr VIII/2024 

                                             z Sesji Rady Miasta Radzyń Podlaski 

                                                        z dnia 20 września 2024 r. 

                                  

                                   

 

Ad 1. 

Otwarcie sesji. 

 Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta. 

  Obrady rozpoczęto o godz. 16oo. 

 

Rada Miasta Radzyń Podlaski podjęła uchwały: 

1) Nr VII/38/2024 -  w sprawie odwołania Skarbnika Miasta Radzyń Podlaski. 

2) Nr VII/39/2024 – w sprawie powołania Skarbnika Miasta Radzyń Podlaski. 

3) Nr VII/40/2024 – ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży oraz określenia 

zasad usytuowania na terenie miasta Radzyń Podlaski miejsc sprzedaży napojów 

alkoholowych.   

4) Nr VII/41/2024 – ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży, jak i w miejscu 

sprzedaży oraz określenia zasad usytuowania na terenie miasta Radzyń Podlaski  miejsc 

sprzedaży napojów alkoholowych. 

5) Nr VII/42/2024 – zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

6) Nr VII/43/2024 - zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

 

 VII Sesję Rady Miasta Radzyń Podlaski IX kadencji otworzył 

Przewodniczący Rady – Mariusz Szczygieł  

 

Ad 2. 

Sprawy organizacyjne. 

 

    a) stwierdzenie quorum 

 

Przewodniczący Rady –  Mariusz Szczygieł 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na 15 Radnych w obradach sesji uczestniczy 

13 Radnych, co stanowi quorum do podejmowania uchwał. 

Nieobecni: Radna Rady Miasta – Natalia Granoszewska oraz Radny Rady Miasta – Sławomir 

Zdunek. 

 

  Lista obecności radnych – w załączeniu. 

 

 

 

b) ustalenie porządku obrad 

 

Burmistrz Miasta – Jakub Jakubowski  

„Bardzo chciałbym prosić Radę o dodanie do punktu dziewiątego, czyli podjęcie uchwał 

dwóch podpunktów podpunktu e i f o numerach 43/VII/2024 i 44/VII/2024 są to uchwały 

budżetowe, uchwała budżetowa i uchwała o wieloletniej prognozie finansowej. Myślę, że 

uzasadnienie w odpowiednim punkcie, a tymczasem bardzo proszę o dodanie tych dwóch 
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podpunktów. Dziękuję.”  

 

 

Przewodniczący Rady zapytał: „Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem proponowanego 

porządku obrad?” 

 

Wynik głosowania : za -  13 

    Przeciw                         -   0 

    Wstrzymujący się         -   0 

 

Rada Miasta jednogłośnie przyjęła zmianę do porządku obrad.  

 

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu. 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Sprawy organizacyjne: 

 a) stwierdzenie quorum; 

 b) ustalenie porządku obrad; 

 c) przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Miasta z dnia 30 sierpnia 2024 r. 

3. Wyróżnienia dla uczestników olimpiad i konkursów przedmiotowych. 

4. Wolne wnioski i informacje. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 

7. Sprawozdanie finansowe PKS za 2023 rok. 

8. Ocena realizacji zadań w zakresie inwestycji w I półroczu. 

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) Druk Nr 39/VII/2024 - w sprawie odwołania Skarbnika Miasta Radzyń Podlaski. 

b) Druk Nr 40/VII/2024 - w sprawie powołania Skarbnika Miasta Radzyń Podlaski. 

c) Druk Nr 41/VII/2024 - ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży, jak i w 

miejscu sprzedaży oraz określenia zasad usytuowania na terenie miasta Radzyń 

Podlaski  miejsc sprzedaży napojów alkoholowych. 

d) Druk Nr 42/VII/2024 - w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Miasto 

Radzyń Podlaski porozumienia Gmin Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Radzynia 

Podlaskiego w celu wspólnej realizacji projektu „BEZPIECZNY E-PORTAL 

MIEJSKIEGO OBSZARU FUNKCJONALNEGO RADZYNIA PODLASKIEGO”, 

realizowanego w ramach  programu Fundusze Europejskie dla Lubelskiego 2021-

2027, Priorytet II Transformacja gospodarcza i cyfrowa regionu, Działania 2.2 

Cyfrowe Lubelskie w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Miejskich 

Obszarów Funkcjonalnych. 

e) Druk Nr 43/VII/2024 – w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

f) Druk Nr 44/VII/2024 – w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

10. Zamknięcie obrad. 

 

 c) przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Miasta z dnia 30 sierpnia 2024 r.  

 

Przewodniczący Rady –  Mariusz Szczygieł 

„Kto z Państwa Radnych jest za przyjęcie Protokołu z VI Sesji Rady Miasta z dnia 30 sierpnia 

2024 r.?” 
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Wynik głosowania : za -  13 

    Przeciw                         -   0 

    Wstrzymujący się         -   0 

 

Rada Miasta jednogłośnie zatwierdzała protokół z VI Sesji Rady Miasta z dnia 30 sierpnia 

2024 r.  

 

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu. 

 

 

Ad 3. 

Wyróżnienia dla uczestników olimpiad i konkursów przedmiotowych. 

 

Przewodniczący Rady – Mariusz Szczygieł  

„O poprowadzenie tego punktu proszę Panią Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu 

Pani Małgorzatę Kowalczyk. Zapraszam.” 

 

Naczelnik WEKS – Małgorzata Kowalczyk 

„Szanowni Państwo. 

Mam zaszczyt w imieniu Pana Burmistrza Jakuba Jakubowskiego oraz Przewodniczącego 

Rady Miasta Pana Mariusz Szczygła poprowadzić dzisiejszą uroczystość. To z pewnością 

okazja wyjątkowa. Właśnie dzisiaj nagradzamy uczniów naszych szkół za wybitne 

osiągnięcia w nauce i sporcie. Dzisiaj słowa Jana Zamoyskiego „Takie będą Rzeczypospolite, 

jakie ich młodzieży chowanie” mają odzwierciedlenie w rzeczywistości.  To nagroda jest 

wyrazem naszego uznania dla waszej wzorowej postawy uczniowskiej, niezwykle solidnego 

podejścia do obowiązków szkolnych, a także ponadprzeciętnych zdolności w różnych 

dziedzinach. To nagroda za dotychczasową pracę jak i motywacja do starań na przyszłość. 

Dziękujemy wam za  zaangażowanie, dziękujemy za chęci, za ambicję i za ciężką pracę. 

Myślę, że słowa, które powtarzam od kilku lat nie straciły na aktualności i więc powtórzę jej  

i dzisiaj: jesteście wspaniałymi ambasadorami naszego Miasta. 

Nie marnujcie raz odkrytych talentów. Rozwijajcie je z pasją, czerpiąc z tego faktu wiele 

radości i satysfakcji. Życzę Wam wytrwałości w osiąganiu celów życiowych, niezrażania się 

trudnościami i wielu wspaniałych osiągnięć i sukcesów.  

Drodzy rodzice. 

Z wielkim zadowoleniem stwierdzam, że mamy ponadprzeciętnych uczniów  

i dobrych, mądrych Rodziców, których wytężona praca motywuje dzieci do dalszej pracy. 

Wielkie brawa i podziękowania dla Państwa, bo to właśnie Państwa codzienna postawa  

i wpajanie mądrych wzorców wychowawczych owocują takimi wielkimi osiągnięciami. To 

Państwo jako pierwsi rozbudzacie w dzieciach zdolność samodzielnego myślenia, pasje 

poznawania i tworzenia. To Państwo jako pierwsi pomagacie rozwijać talenty czy to 

sportowe, czy artystyczne, czy  tez talenty w danej dziedzinie naukowej. Dobrzy rodzicie 

zawsze ukierunkują dziecko ku właściwym działaniom, rozwiną jego zdolności  

i zainteresowania, ale też wpoją wartości, którymi należy kierować się w życiu. Jeszcze 

bardzo i jeszcze raz serdecznie gratuluje wybitnych sukcesów, jakie osiągają Państwa dzieci. 

W sukcesie uczniów uczestniczyli także nauczyciele, wychowawcy, dyrektorzy. Nie ulega 

wątpliwości, że nauczyciel jest w życiu ucznia jedną z osób mających największy wpływ na 

kształtowanie jego osobowości, właściwych postaw. Sprawowanie opieki pedagogicznej to 

wielkie wyzwanie dla każdego nauczyciela. Sukces ucznia to również sukces jego 

nauczyciela, a kluczem do tego sukcesu osobowość, wiedza i entuzjazm pedagoga. Dziękuje 

nauczycielom za pomoc dzieciom szczególnie uzdolnionym w rozwijaniu ich talentów, pasji  
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i umiejętności. Dziękuję Państwu za zaangażowanie w pracę, za wyrozumiałość i cierpliwość, 

za to, ze jesteście twórczy i kreatywni, pełni pomysłów i ciekawych inicjatyw. Wielokrotnie 

pełnicie rolę przewodnika, który kieruje rozwojem intelektualnym dziecka. Dziękuję za wasz 

zapał do pracy , za wiedzę, za to, że w swojej pracy zawsze kierujecie się dobrem dziecka, 

odpowiedzialnością za jego rozwój, że potraficie swoich wychowanków przygotować do 

podejmowania decyzji i znajdowanie sensu życia. Chciałabym o wręczenie nagród poprosić 

Pana Burmistrza Jakuba Jakubowskiego i Pana Przewodniczącego Mariusza Szczygła, a o 

pomoc poproszę Przewodniczącą Komisji Oświaty Panią Agnieszkę Kowalczyk.” 

 

Następnie Naczelnik WEKS – Małgorzata Kowalczyk odczytała kolejno osoby: 

 

1. Benjamin Wojtaś 

2. Kacper Frankowski 

3. Szymon Fuga 

4. Anna Kuszpa 

5. Bartłomiej Bącik 

6. Krzysztof Jakubczyk 

7. Wojciech Jazgarski 

8. Jakub Skrzypczak 

9. Julia Drozdek 

10. Franciszek Dzida 

11. Amelia Kłos 

12. Julia Lipska 

13. Julia Nadolna 

Przewodniczący Rady – Mariusz Szczygieł 

„Zarządzam pięć minut przerwy. Teraz zapraszam wszystkich uczniów przed gmach Urzędu 

Miasta, Pana Burmistrza, Radnych też, Rodziców, Wszystkich, którzy chcą zrobić sobie 

pamiątkowe zdjęcie. Zapraszam wszystkich.” 

 

Przerwa trwała od godz. 16:20 do godz. 16:25.  

 

Po przerwie wznowiono obrady.  

 

Ad 4.  

Wolne wnioski i informacje.  

 

Radna Rady Miasta – Joanna Pieńkowska 

„Chciałam przekazać na ręce Pana Burmistrza prośbę mieszkańców o podłączenie do 

kanalizacji. Chodzi tutaj o ulicę Krysińskiego.” 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Izydor Długosz 

„Mam wniosek mieszkańców ulicy Reja. Zwracamy się z prośbą o ułożenie chodnika na ulicy 

Reja przy posesjach 1, 3, 7, 11 w sąsiedztwie z Miejskim Przedszkolem numer 3. W czasie 

opadów deszczu rodzice przywożący samochodami dzieci do przedszkola rozjeżdżają błoto  

z nieutwardzonego chodnika wyżej wymienionych po sesji na jezdnię, a dzieci roznoszą je na 

butach do przedszkola. Prosimy o pozytywne rozpatrzenie naszej prośby. Są podpisy.” 

 

 

Radny Rady Miasta – Piotr Daszczuk 

„Szanowny Panie Burmistrzu. W związku z planowymi pracami nad budżetem w 2025 roku 
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mieszkańcy złożyli kilka wniosków. Część wniosków z mojej inicjatywy, część wniosków 

złożyli sami. Sąd żeby mnie przeczytał podczas najbliższej sesji Rady Miasta. Pierwszy 

wniosek dotyczy ulicy Malinowej. Jest to ulica równoległa do ulicy Warszawskiej, między 

ulicą Łąkową i Morelową. Treść tego wniosku. Mieszkańcy ulicy Malinowej zwracają się  

z prośbą do Burmistrza Jakuba Jakubowskiego o zaprojektowanie, określenie granic i trwałe 

utwardzenie ulicy Malinowej. Malinowa ulica o długości około 265 metrów stanowi ważny 

ciąg komunikacyjny dla mieszkańców. Ulica w obecnym stanie jest trudna do użytkowania, 

szczególnie w okresie jesienno-zimowym, kiedy nawierzchnia staje się grząska, a woda 

opadowa tworzy liczne kałuże. W okresie wiosenno-letnim obecny stan drogi generuje 

uciążliwości związane z kurzem oraz błotem. Każdy przejazd pojazdów powoduje wzbijanie 

się pyłu, który negatywnie wpływa na jakość życia mieszkańców. Utwardzenie drogi 

poprawiłoby bezpieczeństwo uczestników ruchu drogowego oraz mieszkańców 

korzystających z ulicy na co dzień. Fragment wniosku, który dotyczy stanu nawierzchni. 

Jednocześnie mieszkańcy tutaj zwracają uwagę na utrudniony wyjazd z ulicy Malinowej na 

ulicę Łąkową. Dotyczy to ograniczenia widoczności i w związku z powyższym mieszkańcy 

zwracają się do Burmistrza jako zarządcy drogi o wyrażenie zgody i montaż lustra drogowego 

na ulicy Łąkowej. Lustro to ułatwiłoby wyjazd z ulicy Malinowej. Jednocześnie jedna z osób 

mieszkających na tej ulicy ma takie lustro, dysponuje kwestia tylko zamontowania tego lustra 

i powołania jakiejś ekipy, która by mogła się tym zająć. Podpisy mieszkańców wszystkich  

z ulicy Malinowej. Drugi wniosek dotyczy ulicy Łąkowej, a dokładnie części ulicy od  

19 Krajowej. My niż i podpisani mieszkańcy ulicy Łąkowej zwracamy się z prośbą  

o dokończenie montażu oświetlenia naszej ulicy. Do zamknięcia powyższej realizacji został 

krótki odcinek drogi, dosłownie 3-4 latarnie piszą mieszkańcy. Nadmieniamy, że założenie 

oświetlenia wyżej w innym miejscu jest ściśle związane z bezpieczeństwem mieszkańców. 

Zdarza się, że w niedoświetlonym odcinku gromadzą się obce, podejrzane osoby i spożywają 

tam alkohol, o czym świadczą pozostawione butelki, często wyrzucane na prywatne posesje. 

Często po zmierzchu wychodzą na ulicę dzikie zwierzęta żyjące w okolicznych łąkach przy 

ścieżce rowerowej. Także lisy, sarny, co stanowi dla nas dodatkowe zagrożenie. Nasza ulica 

jest dobrze skomunikowana ze ścieżką rowerową, co powoduje, że jest trasą przejazdu dla 

rowerzystów i spacerowiczów naszego miasta. Poruszanie się tuż po zmroku nie jest 

komfortowe. Wniosek ulicy Łąkowej. Kolejny wniosek mieszkańców ulicy, a odnośnie ulicy 

Łąkowej mamy też około 60 podpisów, także sporo osób wnioskuje za czymś takim jak tam 

doświetlenie fragmentu tego ulicy. Jeżeli chodzi o ulicę poziomkową jest to kolejny wniosek 

mieszkańców, którzy się zwracają do Jakuba Jakubowskiego jako Burmistrza  

o zaprojektowanie oraz dokończenie budowy tego utwardzenia ulicy Poziomkowej. Obecnie 

ulica posiada trwałą nawierzchnię na odcinku około 30 metrów, czyli do wjazdu policji od 

tyłu. Mieszkańcy ulicy od ponad 10 milionów lat ubiegają się o ukończenie drogi pisząc 

odpowiednie wnioski i zbierając podpisy bez jakiegokolwiek rezultatu i odpowiedzi ze strony 

Urzędu Miasta. W związku z powyższym mieszkańcom ulicy Poziomkowej w związku  

z planowaniem w najbliższym czasie budżetu liczą na względnie swojego wniosku. Takie 

wnioski sam niegdyś pisałem, także to jest zaniedbanie poprzednich, że tak powiem, władz 

naszego miasta. Wszyscy mieszkańcy ulic zarówno Czereśniowej, Malinowej, Poziomkowej, 

Morelowej. Tych ulic można było dużo wymieniać. Ulica Klonowa, Akacjowa po drugiej 

stronie części miasta. Te ulice wymagają nawierzchni nowej. Jednocześnie chciałem zwrócić 

uwagę, że te ulice często ulegają destrukcji. W poniedziałek dzwoniłem do Pana 

Piekarskiego. Zgłaszałem o godzinie 8 rano, że mieszkańcy apelują o poprawę nawierzchni na 

ulicy Poziomkowej. Jest piątek, minęło 5 dni i stan nawierzchni jest taki, jaki był w 

poniedziałek. Także prosiłbym, żeby można było interweniować dość szybciej, ponieważ to 

utrudnia poruszanie się po wymienionych drogach. Ostatni wniosek są to mieszkańcy ulicy 

Czereśniowej, którzy zwracają się z prośbą do Burmistrza Jakuba Jakubowskiego  
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o zaprojektowanie oraz budowę na ulicy kanalizacji oraz oświetlenia ulicy na odcinku 

Truskawkowej aż do końca Czereśniowej latarniami, gdyż obecnie brak jest na całości 

jakiegokolwiek oświetlenia. Chcę zwrócić uwagę, iż ulica Czereśniowa ma połączenie  

z przejściówką na ulicy Konstytucji, dlatego też ta droga służy nie tylko mieszkańcom ulicy 

Czereśniowej, ale i innym pobliskim ulicom. Dzięki temu połączeniu można skrócić drogę 

dotarcia do szkoły oraz pracy. Kolejny aspekt to utwardzenie drogi. Obecnie jest ona pokryta 

tłuczniem. Kamienie nierzadko uszkadzały koła w rowerach. Chodzenie w szczególności 

latem w lekkim obuwiu sprawiało dyskomfort, a spacer z dzieckiem w wózku nie należy do 

najłatwiejszych. Ponadto w okresie jesienno-wiosennym przez większe opady deszczu 

wbijają się głębokie dołki, których nie sposób ominąć. Sytuacja trwa od wielu lat,  

a dowożenie kolejnych warstw kamienia niewiele poprawia. Ulica Czereśniowa rozwija się  

i przybywa nowych mieszkańców i każdy patrzy z nadzieją, że może coś się zmieni. Jak już 

zostało to wskazane, nie tylko skorzystają mieszkańcy, lecz też większa część mieszkańców 

okolicznych ulic. Także większość tych wniosków dotyczy bezpieczeństwa na naszych 

ulicach. Cieszymy się, że niedługo ulica Wyszyńskiego, Armii Krajowej czy Warszawska 

zostaną oddane do użytku. Zapomnijmy już o wszelkich niedogodnościach. Drogi się  

w Radzyniu się remontuje, jednak dużo dróg w ogóle nie powstało tak do tej chwili. Także 

liczymy na to, że te drogi powstaną. te drogi, przy tych drogach mieszkają mieszkańcy, tak? 

Powstaje droga na ulicy Boboli, gdzie nikt nie mieszka, tak? Także liczymy na to, żeby po 

prostu ci mieszkańcy zostaną, można powiem, zauważeni. Tutaj jeszcze tylko chciałbym 

wspomnieć o mieszkańcach tej ulicy Czereśniowej, gdyż uważam, że w naszym mieście, 

mieście powiatowym, ulica, na której nie ma nawierzchni, nie ma oświetlenia i nie ma 

kanalizacji, jest wykluczona cywilizacyjnie. Także bardzo prosimy o w razie możliwości  

o uwzględnienie tych wniosków i przekażę je Burmistrzowi po sesji, żeby nie robić już tej 

dodatkowego zamieszania. Także to było chyba na tyle. Dziękuję bardzo za głos.” 

 

Radny Rady Miasta – Marek Paszkowski 

„Moje wnioski tak jak poprzednie też dotyczą, nie są one sformułowane na piśmie ale  

w rozmowach z mieszkańcami wynikają też z ich jakiejś tam dyskomfortu korzystania i braku 

po części bezpieczeństwa z chodników i ulic. I pierwszy dotyczy mieszkańców ulic 

Brzóstowieckiej, Targowej i tam chodzi o też dzień targowy, czyli środowy, gdzie 

praktycznie nie ma możliwości dostania się tutaj na wysokość Lendzinka I od kiedy zaczyna 

się już chodnik na Gwardii, albo to jeszcze Targowa jest, nie wiem. To jest jeden, chyba  

z tego co tam słyszałem, to mieszkańcy składali do Pana Burmistrza takie pismo gdzieś  

w okolicach sierpnia albo przełomu lipca i sierpnia. Kolejny, a to tam jeszcze na części 

długości dawnego PZL-u istnieje chodnik, który wymaga renowacji, tak to nazwę. Natomiast 

kolejny to jest chodnik również na ulicy Płudzińskiej, też wymagający renowacji i myślę, że 

albo jakiejś przebudowy organizacji ruchu. Myślę, że organizacji ruchu, chociaż tam 

samochody jak stoją, to myślę, na tyle co ja się znam, to policjanci mogli mandaty wlepiać, 

bo praktycznie nie ma możliwości przejścia chodnikiem, tylko trzeba iść ulicą. A jeżeli 

trafimy na przepisowego stróża prawa, można za to mandat dostać, w momencie gdy chodnik 

jako taki istnieje. Dokończenie ulicy Nadwitnie. Czyli utwardzenie, znaczy tam jest 

utwardzenie, ale takie po którym trudno się poruszać. Myślę, że też trzeba byłoby się pochylić 

nad, tak jak tutaj kolega, żeby w mieście powiatowym nie było części ulic skanalizowanych  

i z wodociągowanych, chociaż wodociąg chyba myślę jest, a więc chodzi mi tutaj o tzw. 

Lendzinek II i jeszcze jedna historia, a mianowicie ulica Budowlanych i no przemieszczenie 

się z miasta na ulicę Budowlanych. Wiem, że tam Inwestycji jako takich nie ma sensu w tym 

momencie planować, kiedy gdzieś tam ma się Via Carpatia rozwijać albo w tych okolicach, 

ale myślę, że przynajmniej pobocza poszerzyć w sensie utwardzenia ich. Tak, żeby poboczem 

można było w miarę, no jako takim komforcie przejść. Dziękuję.” 
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Przewodniczący Rady – Mariusz Szczygieł 

„Mówimy o ulicy Budowlanych, tak? Żeby tam pobocze zrobić, tak?” 

 

Radny Rady Miasta – Marek Paszkowski 

„Tak, no bo tam już od tej nowej ulicy, tam jest chodnik, natomiast do tej nowej ulicy, 

praktycznie od ulicy Międzyrzeckiej, no tak średnio się dostać.” 

 

 

 

Ad 5. 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza i wykonywania uchwał Rady Miasta. 

 

Burmistrz Miasta - Jakub Jakubowski 

„Szanowni Państwo. Przygotowałem sobie 10 punktów, 10 najważniejszych obszarów,  

w ramach których chciałbym złożyć to sprawozdanie. I tak w pierwszym punkcie odniosę się 

do tego, jak wiele wniosków zostało złożonych i właściwie tym tematem zamknę moje 

wystąpienie. W pierwszym punkcie chcę się do tego odnieść, ponieważ naliczyłem 11 ulic.  

W tym momencie w Radzyniu Podlaskim większość z tych ulic, które nie są remontowane,  

a mamy kilka trwających inwestycji bo 70% z tych nieremontowanych ulic nadaje się do 

większej lub mniejszej modernizacji i naprawy. Bardzo się cieszę, że te wnioski padają, bo 

musimy sobie uzmysłowić, jak wielki jest zakres potrzeb i zabierać do tych prac już od 

pierwszego roku, w którym będziemy wspólnie kształtować. To może nie być łatwe, 

ponieważ część z tych ulic to są ulice nazwałbym je peryferyjne w mieście i na takie, na jako 

takie będzie nam trudno zdobyć zewnętrzne finansowanie, więc będziemy starali się rok po 

roku z własnych środków i na miarę posiadanych możliwości finansować remonty, 

modernizacje i naprawy tych ulic. Nie możemy z tym czekać. W pierwszym punkcie miało 

być o inwestycjach, które są prowadzone i jestem bardzo wdzięczny tym osobom w naszym 

urzędzie, tym osobom od tych, którzy wykonują te inwestycje, że wreszcie przy ulicy 

Warszawskiej, tutaj realizatorem jest nasze przedsiębiorstwo usług komunalnych, jak i przy 

ulicy Wyszyńskiego, gdzie realizatorem jest firma Zeltech  jest wykładana pierwsza warstwa 

asfaltu, bo to właśnie ułatwi naszym mieszkańcom trwanie w tych remontach.  

Dziękuję wszystkim za cierpliwość, bo to już trwa nie tygodniami tylko miesiącami, ten 

dyskomfort związany z prowadzeniem jednocześnie tak wielu inwestycji, ale wierzę, 

wierzymy wszyscy, że jak już one się skończą będzie nam bardzo wygodnie korzystać z tych 

ulic, więc proszę o jeszcze odrobinę cierpliwości. Przy ulicy Warszawskiej w najbliższych 

tygodniach będą poziomowane studnie, tak aby mogła być kładziona druga warstwa ścieralna. 

Nie odważę się i nie zaryzykuję powiedzieć dokładnie, kiedy ona będzie układana, ale jest to 

kwestia najbliższych tygodni. Natomiast do końca listopada analogicznie te same prace mają 

być wykonane wzdłuż całej ulicy Wyszyńskiego i na odcinku ulicy Warszawskiej do Urzędu 

Miasta. Ten zakres planujemy, tak jest w umowach i harmonogramach, zamknąć w tym roku. 

Drugi punkt na poprzedniej sesji mówiłem państwu, że mamy zaplanowany wyjazd do 

Mławy, gdzie wspólnie z reprezentacją Gminy Radzyń Podlaski Wójtem Danielem 

Grochowskim z Prezesem Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych i pracownikami 

merytorycznymi byliśmy, aby zobaczyć jak od pięciu lat działa tam oczyszczalnia ścieków 

zmodernizowana w ramach modelu partnerstwa publiczno-prywatnego. Nie znaczy to, że 

jesteśmy już dzisiaj zdecydowani czy przekonani, że modernizacja naszej oczyszczalni będzie 

się odbywać właśnie w takim modelu, ale poza tym, że człowiek czyta podręczniki i słucha 

mądrych ludzi, powinien też zobaczyć jak takie inwestycje i przedsięwzięcia działają, z czym 

się wiążą, bo to nie są same pozytywy. Są też pewnego rodzaju obawy i wątpliwości i warto 
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rozwiać się albo wiedzieć jak najwięcej zanim podejmie się ostateczne decyzje. Na takie 

decyzje po analizie wszelkich możliwości chciałbym, aby przyszedł czas gdzieś za trzy 

miesiące. Na tej przestrzeni będziemy jeszcze konsultować się z prawnikami, oglądać jeszcze 

inne inwestycje tego rodzaju i wtedy będziemy w stanie podjąć decyzję w jakim modelu, za 

jakie pieniądze prowadzić te prace związane z naszą oczyszczalnią. Punkt trzeci to, że 

chciałbym się podzielić z Państwem informacją, że kończymy proces diagnozy stanu miasta, 

który będzie nam potrzebny do aplikowania o środki, które właściwie już za chwilę składamy 

w postaci, co do których już za chwilę składamy wnioski, aby je uzyskać.  

O tym będę mówił za chwilę. Dziękuję wszystkim mieszkańcom naszego miasta i tym 

osobom, które są z miastem związane za wypełnienie blisko 1100 ankiet. Jest to na tyle duża  

i reprezentatywna próba, że raport, który w tej chwili przygotowujemy pozwoli nam 

naprawdę wyciągnąć bardzo konkretne wnioski co do tego, jakie działania powinny być  

w najbliższych latach realizowane w mieście jakie działania są dla mieszkańców działaniami 

priorytetowymi. Chciałbym, aby raport był gotowy w pierwszych dniach, najdalej  

w pierwszych tygodniach października. Natomiast tej wiedzy, która wynika nie tylko z ankiet, 

ale też ze spotkań z mieszkańcami. Jest dużo, na tyle dużo, że nie jesteśmy w stanie tego 

zrobić z dnia na dzień. W ostatnią niedzielę, po raz ostatni spotykaliśmy się z mieszkańcami, 

a konkretnie z parafianami przy parafii Świętej Trójcy, gdzie po czterech mszach świętych 

chętni przychodzili, aby wypełnić ankiety i porozmawiać z nami. Mamy z tych spotkań 

raport, mamy z tych spotkań kilkadziesiąt bo blisko 40 wypełnionych ankiet i na tych 

spotkaniach ankiety i proces diagnostyczny kończymy. Wspomniałem o wnioskach. Do końca 

września składamy pierwszy z wniosków w ramach Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego, 

gdzie w partnerstwie z Gminą Radzyń Podlaski i z Gminą Borki składamy wniosek na 

bezpieczny e-portal, czyli przedsięwzięcie, które będzie organizować ucyfrowienie usług, 

które nasz urząd, urząd Gminy w Radzyniu i w Borkach świadczy swoim mieszkańcom.  

To będzie może nie tyle duży, bo łącznie to jest około dwóch milionów złotych, które chcemy 

pozyskać, ale interesujący i myślę ważny projekt, ponieważ pozwoli wznieść ucyfrowienie 

tych naszych usług na wyższy poziom. Kolejny projekt to jest FENIX, czyli projekt, który 

zamierzamy złożyć do Ministerstwa Kultury na rewitalizację Oranżerii. Częściowo 

korzystamy z dokumentacji, która bez powodzenia była składana o dofinansowanie do 

Urzędu Marszałkowskiego. Ale to będzie troszkę większy projekt, dlatego też korzystamy już 

z wiedzy, którą pozyskaliśmy z diagnozy. Przygotowaliśmy z urzędnikami i pracownikami 

Radzyńskiego Ośrodka Kultury pomysły i plan na rozwój oferty Ośrodka Kultury właśnie w 

tej zrewitalizowanej Oranżerii. No i do końca września te dwa projekty zostaną złożone. 

Nawiążę za chwilę jeszcze do jednej rzeczy, która się z tym projektem Fenixa wiąże, ale 

najpierw w bezpośrednim sąsiedztwie Oranżerii, gdzie jak wspomniałem częściowo 

dokumentację już mamy, częściowo ją przygotowujemy, w najbliższym sąsiedztwie Oranżerii 

jest park. I niezależnie jak byśmy analizowali głosy płynące z miasta, bardzo często 

słyszymy, że park to jest ten obszar, co do którego mieszkańcy pragną, aby był jak 

najszybciej rewitalizowany. Ale nie jest to zwykły park miejski. To jest zabytkowy park w 

ramach 12,5 ha zabytkowego, historycznego założenia pałacowo-parkowego przy Pałacu 

Potockich. Chciałbym móc powiedzieć, że w ciągu miesiąca poprawimy to wszystko, czego 

Państwo oczekują w parku, ale ten proces będzie dłuższy. Już pierwszy krok to nie jest tylko 

zlecenie dokumentacji architektonicznej, Jest to konieczność przygotowania koncepcji dla 

całego założenia pałacu parkowego, tak aby ta koncepcja została zaakceptowana przez 

konserwatora zabytków. Koncepcja, co do której prowadziliśmy dyskusję już teraz  

z mieszkańcami, z radnymi na dwóch spotkaniach. Najpierw radni, oczywiście to było dużo 

bardziej kameralne spotkanie, było tylko kilkanaście osób, a później z mieszkańcami około  

20 osób wypowiadało się na temat tego, co chcieliby, aby w parku zaistniało. My dzieliliśmy 

się swoimi pomysłami i konfrontowaliśmy to już z tymi, którzy byli obecni na spotkaniach. 
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Mamy szereg propozycji, które w poniedziałek przedstawimy pani Dorocie Papę, autorce 

fragmentu projektu na park, ten obszar bezpośrednio przy Pałacu Potockich, bo to jest jedyny 

drobny obszar parku, który jest już zaprojektowany. Cała reszta to jest kwestia projektowania 

właśnie w oparciu o koncepcję. Zlecamy to w najbliższym tygodniu i mam nadzieję, że jak 

najszybciej zaczną się prace tak projektowe, jak i później archeologiczne, bo to będzie 

niezbędne, aby takich prac dokonać. A później etapami zlecanie wykonawstwa. To będzie 

bardzo duże przedsięwzięcie. Dziś jesteśmy w sytuacji, kiedy pięknie odmalowany jest już 

Pałac Potockich. Zrobimy bardzo wiele, aby wypełnić go życiem i kolejnym krokiem, 

szybkim krokiem powinno być zagospodarowanie parku tak, aby całość stanowiła ofertę, 

która będzie magnesem nie tylko dla mieszkańców naszego powiatu, ale dla turystów z całego 

kraju, a może nawet szerzej. Bo warto przypomnieć po raz kolejny, Pałac Potockich To 

obiekt, którego budowniczy chciał być królem Polski. Więc mamy tutaj perłę, mamy potężne 

zobowiązanie, którego rewitalizacja jako całości będzie trwała długo, będzie długo 

kosztować, ale przyjęliśmy je na siebie bardzo dzielnie jako społeczność lokalna i nie 

zamierzamy z tej drogi schodzić. Punkt siódmy to nawiązanie do tego, że składamy wniosek 

na oranżerie, a nawiązanie w taki oto sposób, że po dziesięciu latach pojechaliśmy wraz  

z delegacją Rady Miasta do naszego miasta partnerskiego na Węgrzech, do miejscowości 

Egyek. Miejscowości kameralnej, małej, bo liczącej jedynie około pięciu tysięcy 

mieszkańców, ale miejscowości, które przez ostatnie dziesięć lat zmieniła się w sposób 

bardzo ciekawy. Nie ma tam nic na kształt aquaparków, nie ma tam nic na kształt wielkich 

światowych atrakcji, ale jest tam bardzo wiele instytucji już dziś funkcjonujących, których 

nasze miasto bardzo potrzebuje, a wciąż nie ma. Widzieliśmy z radnymi ośrodek dla osób 

niepełnosprawnych, widzieliśmy z radnymi ośrodek dla kobiet samotnie wychowujących 

dzieci będących w potrzebie. Widzieliśmy z radnymi zakład produkujący kostkę brukową, 

funkcjonujący jako spółdzielnia socjalna i dający sobie radę od 10 lat. Produkujący  

na potrzeby mieszkańców Egyek, jak i sprzedający swoje produkty na zewnątrz. Widzieliśmy 

schronisko dla zwierząt, które nie tylko nie generuje kosztów, ale generuje dla tej gminy 

dochód. I tych rzeczy jest dużo więcej. Mają tam piękny trzyletni dopiero żłobek, pięknie 

wyposażony. Place zabaw, na których piaskownice są zadaszone. Przedszkole publiczne,  

w którym jest nie tylko pięknie wyposażone mnóstwo sal, ale sala gimnastyczna ze ścianką 

wspinaczkową. Kiedy Radna Agnieszka Kowalczyk znająca branżę, zobaczyła te sale 

powiedziała: „Kuba, my o takiej sali w naszym przedszkolu marzymy.” Naszym celem będzie 

zainspirować się tym rozwojem, jaki nasz partner zrobił w ciągu ostatnich małych kilkunastu 

lat i również zapewnić Państwu te bardzo potrzebne Wam a inwestycje i inicjatywy.  

Ale pojechaliśmy tam tak naprawdę w jednym zasadniczym celu. Chcieliśmy odświeżyć  

to partnerstwo, które przez ostatnich 10 lat było uśpione. Chcieliśmy je odświeżyć, ponieważ 

międzynarodowa współpraca to jest również ten zakres aktywności, którego potrzebowaliśmy 

do wniosku o rewitalizację oranżerii. Mam nadzieję, że ta podobne inicjatywy, które tam 

zakładamy pozwolą nam takie pieniądze zdobyć, ale konkurencja nie będzie łatwa, bo 

ministerstwo przewidziało 300 milionów złotych, nasz wniosek to jest 30 milionów, a 

aplikować będą podmioty takie jak my z całego kraju. Więc bardzo Państwa proszę o mocne 

trzymanie kciuków. Wyniki będą w przyszłym roku. Chociaż jeszcze tego wniosku nie 

złożyliśmy, nie będzie kolejnej sesji, na której mógłbym o tym mówić, więc trzymam kciuki 

również za urzędników i firmę, która ten wniosek spina i przygotowuje, że uda nam się go 

szczęśliwie do końca września złożyć. Trzymam za Was kciuki, za siebie też. Punkt ósmy. 

MOSIR. Powołaliśmy nowego Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji, Pana Pawła 

Marcinkowskiego. Dostał cztery priorytetowe zadania do wykonania na przestrzeni 

najbliższych miesięcy i lat. Próba zmniejszenia deficytu na wydatkach bieżących MOSi-ru, 

ponieważ ta placówka generuje dosyć duży deficyt. Po drugie przygotowanie jak najlepszej, 

jeszcze lepszej niż dotychczas oferty sportowej i rekreacyjnej dla mieszkańców. Poprawienie 
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relacji pomiędzy pracownikami placówki. No i wreszcie zadbanie, a być może rozwój  

o, zadbanie o infrastrukturę sportową w tym mieście i jej rozwój 4 % działania. 

Zapowiadałem już jakiś czas temu konkurs na dyrektora Radzyńskiego Ośrodka Kultury.  

W tym zakresie mamy świadomość, że to jest bardzo poważna materia. Dom Kultury, raz, 

planujemy jego rewitalizację, dwa, musi być połączony z całą ofertą, która będzie w Pałacu 

Potockich, więc to będzie rozszerzanie oferty Domu Kultury. Stąd też pewna 

wstrzemięźliwość, jeżeli chodzi o dynamikę wyłaniania kierownictwa. Ale żeby ten proces 

usprawnić, żeby dać wyraz temu, że jest dla nas bardzo ważne to, jak ta oferta będzie 

ukształtowana, doszliśmy do wniosku, że wspólnie z dyrekcją, wspólnie z kierownictwem 

dzisiaj powołamy Radę Programową dla Radzyńskiego Ośrodka Kultury. Rada Programowa, 

która pozwoli nam po pierwsze zdefiniować jeszcze lepiej to w czym jesteśmy mocni i co 

powinniśmy tam własnymi zasobami pracowników, stowarzyszeń do tej oferty włożyć.  

Z drugiej strony w jakim kierunku chcemy kształtując tę ofertę szeroko iść, kogo chcemy 

zatrudnić, czy to z zewnątrz, czy jakiego rodzaju ofertę turystyczną pod tym kulturalnym 

kątem chcemy kreować. I dopiero w konsekwencji będziemy przystępować do wyłonienia 

osoby, która będzie zarządzać ośrodkiem kultury. Zastanawiam się nad tym, aby taką osobę 

wyłonić w drodze powołania, a nie w drodze konkursu. Ale nad tym prace wciąż trwają  

i będziemy o tym wspólnie z tym najbliższym gronem współpracowników decydować.  

Już wkrótce będziemy o tym decydować. Nie odchodząc jeszcze od Ośrodka Kultury, 

chciałbym pogratulować inicjatywy przywrócenia konkursu w ramach festiwalu Oranżeria. 

Wiem, że zgłosiło się duże kilkanaście podmiotów, bo to i soliści, i zespoły, które będą 

występować na scenie Radzyńskiego Ośrodka Kultury w październiku. Bardzo się cieszę 

kiedy okazuje się, że formuła konkursowa wcale się nie wyczerpała. Mamy tę siłę, tę moc i 

ten klimat, żeby przyjeżdżali do nas artyści, prezentowali swoją twórczość. Nie mogę się 

doczekać października i festiwalu. No i punkt dziesiąty, którym miałem zamykać to 

sprawozdanie, to fakt, że w najbliższych tygodniach, miesiącach będziemy przygotowywać 

projekt budżetu na 2025 rok. Stąd podziękowanie za te wszystkie wnioski. Te, które są 

przekazywane przez radnych, jak i te, które mieszkańcy przynoszą osobiście, przysyłają na 

skrzynkę mailową. Bardzo chciałbym jak najszybciej usiąść z Radą Miasta, rozłożyć na stole 

wszystkie te wnioski, poprosić urzędników chociażby o szacunkową wycenę tego ile to może 

kosztować i dopiero na tej podstawie wspólnie z Państwem, z radnymi zdecydujemy co 

możemy zrobić już w roku 2025. Całość tych materiałów, lista tych projektów, tych 

wniosków, które zostały złożone zostanie Państwu przedstawiona. Po to, żeby mieszkańcy 

miasta wiedzieli jak duża jest skala potrzeb. A Radni zdecydują w jakim zakresie będziemy w 

stanie to zrealizować. W roku 2025 wszystkie wnioski, które zostaną będą na liście, do której 

wrócimy. Nie będzie potrzeby składania tych wniosków rok po roku. Będziemy ewentualnie 

w kontakcie z mieszkańcami poprzez Radnych aktualizować zakres potrzeb dla tych działań, 

które się w budżecie nie zmieszczą, ale nie zamierzamy tych wniosków zamiatać pod dywan, 

chować w szufladzie do segregatora, czy wrzucać za szafę. Będziemy ich pilnować. Na tym 

punkcie kończę swoje wystąpienie. Jeżeli są jakieś pytania, chętnie na nie odpowiem.” 

 

 

Ad 6. 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta.  

 

Przewodniczący Rady Miasta - Mariusz Szczygieł 

„Drodzy Państwo, może zacznę od ostatniego pisma, które do nas wpłynęło od Rady Gminy 

Kłodzko. i pozwolę przeczytać sobie jego treść. Szanowni Państwo, w obliczu klęski 

żywiołowej powodzi, która dotknęła gminę Kłodzko zwracam się do Państwa o pilne 

wsparcie finansowe i materialne. Gmina Kłodzko to jedna z największych gmin w Polsce, 35 
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miejscowości, 3 z nich to jest Ołdrzychłowice, Kłodzkie, Żelazno oraz Krosnowice zostały 

najbardziej dotknięte przez powódź. Sytuacja jest dramatyczna. Skutki tej katastrofy są 

poważne i wymagają natychmiastowej reakcji. Fala powodziowa, która przeszła przez naszą 

gminę spowodowała całkowity brak dostępu do podstawowych potrzeb mieszkańców, 

zniszczenia budynków mieszkalnych oraz olbrzymie straty w infrastrukturze drogowej, 

sanitarnej i wyciągowej. Państwo pomoc przyczyni się do szybszej odbudowy terenu gminy 

Kłodzko zniszczonych przez powódź. Zapewniam, że wszelkie darowizny zostaną 

wykorzystane zgodnie z potrzebami lokalnej społeczności. W przypadku pomyślnego 

rozwożenia mojej prośby poniżej podaję numer konta bankowego oraz tytuł niezbędny przy 

zleceniu przelewu. No i tutaj numer konta bankowego, który będzie dostępny w Biurze Rady 

Miasta. Myślę, że też możemy go umieścić na stronie Urzędu Miasta jeżeli ktoś chce 

wesprzeć ten apel z Gminy Kłodzko serdecznie zapraszam. Jak widzimy jak wiemy potrzeby 

są tam potężne. My ze swojej strony pomagamy już jak od jakiegoś czasu Burmistrz tutaj 

włączył się bezpośrednio w pomoc. I poprzez PCK wspieramy potrzebującą gminę. Proszę 

bardzo, jak najbardziej…”  

 

Burmistrz Miasta – Jakub Jakubowski 

„Dwa słowa mojego komentarza i podziękowania. Nie zawarłem tego w sprawozdaniu, bo 

wiedziałem, że ten punkt pojawi się tutaj w sprawozdaniu Pana Przewodniczącego. Natomiast 

jestem bardzo wdzięczny Polskiemu Czerwonemu Krzyżowi i naszemu oddziałowi w 

Radzyniu Podlaskim za to, że podjęli się organizacji magazynu, gdzie wszyscy chętni i 

gotowi nieść pomoc mogą przynieść te rzeczy. Bardzo dziękuję Pani Ani Piekarskiej za to, że 

koordynuje ten proces. Zachęcam wszystkich zainteresowanych, aby to właśnie tam 

przekazywać dary. Dlaczego właśnie tam? Ponieważ Polski Czerwony Krzyż to ogólnopolska 

organizacja, ma swoje magazyny i oddziały właściwie w większości powiatów i najlepiej 

koordynuje ten proces szybkiego dostarczenia wszystkiego, co jest niezbędne do 

potrzebujących. To, co chciałem jeszcze nadmienić, to, że Polski Czerwony Krzyż znajdzie 

tych potrzebujących, bo sytuacja dziś jest taka, że gdybyśmy robili to sami, 

Najprawdopodobniej trafimy do tych gmin, które najbardziej zaistniały medialnie. A są takie 

gminy, które są w dużo trudniejszej sytuacji, nie zaistniały medialnie. Mieszkańcy mają 

pozatapiane domy i tam nikt nie pojawia się z pomocą. Wierzę, że właśnie dzięki współpracy 

z PCK uda się dotrzeć do tych wszystkich, którzy potrzebują pomocy. Teraz kolejna kwestia. 

Z tego co wiem z kontaktu z samorządowcami, tam naprawdę już nie potrzeba butelkowanej 

wody. Tam naprawdę nie potrzeba już konserw, tam w tej chwili najbardziej potrzeba 

plastikowych łopat, tam potrzeba osuszaczy, tam potrzeba wszystkiego, co pomaga 

porządkować zniszczenia popowodziowe. Także jeżeli mogę zaapelować o to, aby jeszcze 

pomagać, to nie w zakresie żywności, a w zakresie tego, co pomaga usuwać szkody. Bardzo 

dziękuję.” 

 

Przewodniczący Rady – Mariusz Szczygieł 

„Jeżeli mogę coś dodać do tego, co tam najbardziej potrzeba, to wczoraj oglądałem apel 

jednego z ratowników, wieloletniego strażaka z długoletnim stażem, który mówił, że tak 

naprawdę tam najbardziej potrzeba dzisiaj jest pieniędzy, bo wiezienie kilkaset kilometrów 

wody przez Polskę tam do nich to nie ma sensu, ale jeżeli pieniądze wpłyną na konto choćby 

ESP czy jakiejś innej organizacji, to oni wtedy kupią to, co będzie im potrzeba i będą mogli 

stale tę akcję przeciwpowodziową kontynuować. Bo to medialnie dzisiaj istnieje, a już 

niedługo wygaśnie i pewnie Polska sobie trochę zapomni już o tamtej sytuacji, a tam niestety 

odbudowa będzie trwała długo. W międzyczasie od ostatniej sesji wpłynęły do Biura Rady 

Miasta też pisma z Lubelskiego Urzędu Wojewódzkiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w sprawie niedociągnięć podjętych przez nas ostatnio uchwałach. Prace nad tym już trwają. 
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Także niedługo powinniśmy otrzymać już kolejne uchwały do głosowania. Ja w ciągu 

ostatniego miesiąca wysłałem też pismo do Radnych Powiatu w imieniu całej Rady Miasta  

o poparcie przy inicjatywie tworzenia jednostki wojskowej w Radzyniu. Bo my tutaj od 

samego początku jak tylko zostaliśmy radymi pracujemy nad tym, ale potrzebujemy też 

wsparcia wszelkich innych ludzi i wszelkich innych instytucji po to, żeby ten pomysł mógł 

być zrealizowany. Mogę tylko dodać, że bardzo mnie zaskoczyło to, bo byłem jedną z pięciu 

osób, które tam w tej wizycie uczestniczyły. Cały czas jesteśmy w ich świadomości i cały 

czas widać tam ten Radzyń, który bardzo dobrze wspominają i widać go wszędzie. W każdej 

instytucji, w której byliśmy, w wielu miejscach tego miasta Herb Radzynia jest widoczny. 

Czasami już wyblakły, bo 10 lat tam Radzyniaków nie było i nie było komu o to bardzo 

zadbać. ale czasami bardzo wyeksponowany i było nam bardzo miło. Było nam przemiło być 

tam w tym EGIEK i chcemy, żeby ta współpraca z nimi znowu się pojawiła i żeby kwitła. 

Także moje sprawozdanie bym na tym zakończył.” 

 

Ad 7. 

Sprawozdanie finansowe PKS za 2023 rok. 

 

Prezes PKS – Adam Frączek złożył sprawozdanie finansowe PKS za 2023 rok. 

 

Sprawozdanie – w złączeniu do protokołu.  

 

Pytania: 

 

Przewodniczący Rady Miasta – Mariusz Szczygieł 

„Panie Prezesie, a teraz ten rok jak się przedstawia? Jak Pan podsumowałby te 9 miesięcy, 

które są? Czy udało się odzyskać choćby Gminę Radzyń dla przewozów? Jak to wygląda?” 

 

Prezes PKS – Adam Frączek 

„Ten rok mamy akurat wynik do końca sierpnia. Mamy prawie 300 tysięcy do przodu, a 

Gminę Radzyń odzyskaliśmy.” 

 

Ad 8. 

Ocena realizacji zadań w zakresie inwestycji w I półroczu. 

 

Naczelnik WRG – Łukasz Mazurek złożył informację z realizacji zadań z zakresu 

inwestycji z I półrocza. 

 

Informacja  – w złączeniu do protokołu.  

Pytania: 

 

Burmistrz Miasta – Jakub Jakubowski 

„Panie Naczelniku, usłyszałem bardzo ważne liczby, tę łączną sumę inwestycji i wielkość 

naszego wkładu własnego. Pojawiła się dyskusja po tym, kiedy ogłosiliśmy, że w Urzędzie 

Wojewódzkim została podpisana umowa na dofinansowanie ulicy Zbulitowskiej, że tam jakiś 

kredyt trzeba wziąć. Jak to jest z wkładem własnym? Proszę powiedzieć, z czego my 

finansujemy te miliony wkładu własnego, które już w tych prowadzonych inwestycjach są 

zaplanowane albo wręcz wydane? Jaki jest model tego finansowania? Chodzi mi o ogólną 

regułę.” 

 

 



14 

 

Naczelnik WRG – Łukasz Mazurek 

„Jeżeli chodzi o inwestycje związane z Polskim Ładem, to był taki, jak Państwo wiecie, rzut 

pieniędzy w pewnym okresie czasu tych dwóch lat końca drugiej kadencji, które my 

wykorzystywaliśmy głównie jeśli chodzi o inwestycje drogowe. I to było dofinansowanie 

ponad 90% w całości kosztów łącznie z podatkiem VAT, bo czasami podatek VAT nie jest 

kosztem kwalifikowanym. Jeżeli chodzi o jakby model finansowania, ile to jest z kredytu, 

jeśli chodzi o środki własne, to bardziej służby finansowe naszego urzędu tu mogą się 

wypowiedzieć. duża kwota tych 20 milionów to właściwie to jest zasługa, znaczy zasługa, no 

przyczyna i zasługa tego Polskiego Ładu, bo to się dotychczas nie zdarzało. Ja przypomnę 

tylko inwestycję pałacową, która obejmowała i rynek i renowacje, rewitalizację pałacu 

korpusu głównego, łącznie z dziedzińcem i z murem oporowym. To była inwestycja, która 

zbliżała się do 30 milionów złotych, natomiast tam wkład własny był około 10 milionów 

złotych i on był rozbity na 3 lata, jeśli chodzi o realizację tam podatek VAT był 

niekwalifikowany. Czyli te 23% które my płacimy wykonawcy nie odzyskujemy tego. 

Chociaż akurat w przypadku zabytków i pałacu odzyskaliśmy od służb skarbowych zwrot 

podatku VAT w wysokości 80%, które potem, którą kwotę potem jeśli chodzi o ten zwrot 

mogliśmy dalej jakby wykorzystywać jeśli chodzi o wkład własny. Jeżeli chodzi też o kwotę 

7,6 mln zł wkładu własnego. Niestety ta kwota musiała zostać w takim wymiarze wpisana do 

uchwały budżetowej, aby wykorzystać dofinansowanie w wysokości 22%. Jaki w tym jest 

udział kredytu, a jaki udział środków własnych miasta. Tego nie jestem w stanie powiedzieć. 

To jest pytanie do służb finansowych.” 

 

 

Ad 9.  

Podjęcie uchwał: 

 

a) Druk Nr 39/VII/2024 – w sprawie odwołania Skarbnika Miasta Radzyń Podlaski. 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta - Mariusz Szczygieł odczytał uzasadnienie do projektu 

uchwały.  

 

Burmistrz Miasta – Jakub Jakubowski 

„Szanowni Państwo, ja może w jednym wystąpieniu uzasadnię zarówno tę jak  

i tę drugą uchwałę. Jeżeli będzie potrzeba przy drugiej zabiorę głos ponownie. Zaznaczałem 

wielokrotnie. Zarówno Państwu, pracownikom, nawet dziś w rozmowie z pracownikami 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej powtarzałem, że my nie przychodziliśmy tutaj z ani 

białą, ani czarną listą osób, które chcemy koniecznie zatrudnić albo koniecznie zwolnić. 

Dlatego po czterech miesiącach dopiero teraz podejmujemy decyzję związaną właśnie  

ze zmianą na tak ważnym stanowisku. To jest prerogatywa Burmistrza, jego przywilej, aby 

zbudować taki zespół, co do którego ma przekonanie, że jest to zespół w pełni zaufany, który 

będzie pomagał i jemu, Burmistrzowi i Radnym w realizowaniu tych zadań, co do których 

zobowiązali się wobec mieszkańców, którzy ich wybrali. Taką właśnie dzisiaj decyzję 

podejmujemy, aby zbudować ten zespół. Jestem przekonany i bardzo Państwa proszę, abyśmy 

pochylili się nad uchwałą w sprawie odwołania dotychczasowej Pani Skarbnik i powołania 

nowej Pani Skarbnik, z którą będziemy już kreować budżet na 2025 rok. Oczywiście można 

to było zrobić szybciej, ale chciałem przekonać się, czy jesteśmy w stanie z osobą, która 

zajęła to stanowisko wraz z nastaniem poprzedniego Burmistrza zbudować wspólny język, 

umówić się na kreowanie tego, co chcemy wykreować. A chodzi tu konkretnie o bardzo 

potrzebne mieszkańcom inicjatywy i instytucje, chociażby takie, o których wspominałem,  
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a które widzieliśmy w miejscowości Egyek no i po czterech miesiącach wiem, że bardzo 

chciałbym, aby osoba piastująca to stanowisko się zmieniła. To jest właściwie ostatni dobry 

moment, aby to zrobić, bo jesteśmy w przeddzień kreowania budżetu, więc bardzo proszę  

o podjęcie tej uchwały.” 

 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta –  Mariusz Szczygieł 

poddał pod głosowanie: „Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie 

odwołania Skarbnika Miasta Radzyń Podlaski – Druk Nr 39/VII/2024?” 

 

 

    Wynik głosowania : za  - 10 

    Przeciw                        -   1 

    Wstrzymujący się         -  2 

 

 

 

Rada Miasta  podjęła Uchwalę Nr VII/38/2024 przy 10 głosach „za”, 1 głosie „przeciw” 

oraz przy 2 głosach „wstrzymujących się”. 

 

Uchwała Nr VII/38/2024 w załączeniu do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miasta – Mariusz Szczygieł podziękował Pani Ani za wieloletnią 

pracę na rzecz miasta. 

 

 

b) Druk Nr 40/VII/2024 – w sprawie powołania Skarbnika Miasta Radzyń Podlaski. 

Burmistrz Miasta – Jakub Jakubowski 

„Szanowni Państwo i teraz dwa słowa do powiedzenia. Projekt uchwały nie wskazywał 

nazwiska. Dlaczego tak zrobiliśmy i dlaczego dopiero dziś mówimy o tym kogo chcemy 

powołać, kogo pragnę aby Państwo powołali na stanowisko Skarbnika. Od czterech miesięcy 

trwa nieustająca dyskusja nad wszystkim czego się nie dotkniemy. I właściwie czego się nie 

dotkniemy i co nie zrobimy budzi krytykę tych wszystkich, którzy w kwietniu 2024 roku 

pożegnali się ze stanowiskami Radnych, ze stanowiskiem Burmistrza. I chcieliśmy uniknąć 

po prostu przedwczesnej dyskusji na temat tego, dlaczego ta zmiana, kto będzie Skarbnikiem 

po tej zmianie. Dziś chciałbym z pełnym przekonaniem powiedzieć, że zaproponowałem  

i zaprosiłem do pełnienia tego stanowiska Panią Annę Czyżak. Pani Anna Czyżak zgodziła 

się. Zapraszam Pani Aniu tutaj bliżej do nas. Zapraszamy bliżej. Pani Anna Czyżak  

w ostatnich latach pełniła funkcję głównej księgowej w Gminnym Ośrodku Pomocy 

Społecznej w Czemiernikach. Ma wieloletnie doświadczenie związane z księgowością, 

finansami w samorządzie terytorialnym. Jestem przekonany, że przed nami bardzo ciężka 

praca, ale najważniejsza i to słyszałem od bardzo wielu osób. Znajdź osobę, która chce Ci 

pomóc. Znajdź osobę, która mówi podobnym głosem jak Ty. Znajdź osobę, która jest już 

przygotowana, ma wszystkie niezbędne kwalifikacje, szkolenia, odpowiednie studia  

i gotowość do tego, żeby razem z Tobą i z radnymi ręka w rękę podejmować trudne decyzje,  

a kiedy będzie trzeba, wstrzymywać cię. Kiedy będzie trzeba powiedzieć ci uważaj, bo tutaj 

wchodzimy na trudny teren. Potrzebuje profesjonalizmu, otwartej komunikacji, pełnej 
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gotowości do tego, żeby często się spotykać, dużo rozmawiać, wspierać. wszystkie wydziały 

naszego urzędu miasta i zbudować, to bardzo ważne, bo trochę nam to w urzędzie kulało, 

zwarty, oparty o zaufanie i kompetentny zespół. Dwa słowa jeszcze do tego, dlaczego tej 

zmiany dokonujemy. Dotychczasowa Pani Skarbnik jest na zwolnieniu lekarskim, a my 

potrzebujemy dokonać zmiany w uchwale budżetowej. Okazało się, że przez tych 10 lat 

zespół nie został zbudowany tak, aby w ramach tego zespołu była osoba, która jest w stanie 

do tego siąść. I w moim przekonaniu nie tak powinien być zbudowany zespół, gdzie 

pracujemy nad tym z Panią Burmistrz, jest zastępowalność na stanowiskach. Oczywiście 

nigdy nie będzie tak, że idealnie i wszystko będziemy w stanie zrobić za kogoś, ale 

potrzebujemy zbudować taki zespół, w którym nadarzy się jakaś nieprzewidziana sytuacja. 

Urząd nie będzie sparaliżowany. To jest jeden z powodów, obok tego, że chcemy mieć ten 

zespół zwarty, pełen zaufania, dla którego dokonujemy tej zmiany i bardzo się cieszę i bardzo 

dziękuję, że tą osobą może być Pani Anna Czyżak.” 

 

Radna Rady Miasta – Iwona Niebrzegowska – Kuchnia 

„Chciałabym się zapytać jakie Pani Czyżak ma kwalifikacje, jakie doświadczenie i czy 

mogłaby kilka zdań na swój temat powiedzieć?” 

 

Pani Anna Czyżak 

„Mam certyfikat usługowe prowadzenie ksiąg. Skończyłam studia najpierw licencjackie, 

bankowość, później uzupełniające rachunkowość i finanse, natomiast jeszcze podyplomowe 

rachunkowość i finanse. Moje doświadczenie. Od 11 roku jestem księgową. Pracowałam  

w Zakładzie Gospodarki Komunalnej. Od 16 roku jestem główną księgową. Nadal jeszcze 

jestem główną księgową w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej. Więc jakby  

w samorządzie pracuję od początku.” 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta – Mariusz Szczygieł 

poddał pod głosowanie: „Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie 

powołania Skarbnika Miasta Radzyń Podlaski – Druk Nr 40/VII/2024?” 

 

 

 

    Wynik głosowania : za  - 12 

    Przeciw                        -   0 

    Wstrzymujący się         -  1 

 

 

 

Rada Miasta podjęła Uchwalę Nr VII/39/2024 przy 12 głosach „za” oraz przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”. 

 

Uchwała Nr VII/39/2024 w załączeniu do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu.  

 

Skarbnik Miasta - Anna Czyżak  

„Ja chciałam jeszcze bardzo podziękować Panu Burmistrzowi za wskazanie mnie jako osoby 

na stanowisko Skarbnika Miasta Radzeń Podlaski oraz także serdecznie dziękuję Radzie za 

przyjęcie uchwały w sprawie powołania. Dziękuję bardzo Państwu za zaufanie jakby na zaś. 
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Z mojej strony zapewniam, że swoje obowiązki będę wykorzystywała sumiennie i rzetelnie. 

Natomiast liczę też także na współpracę z Panem Burmistrzem, z Radą, ze wszystkimi 

współpracownikami i pracownikami i dziękuję bardzo.” 

  

Przewodniczący Rady Miasta – Mariusz Szczygieł 

„My liczymy na Pani doradztwo, dobrą wolę i na to, że będzie nam Pani pomagała prowadzić 

to miasto. My też oczywiście deklarujemy swoją chęć współpracy, bo to Panią dzisiaj 

wybraliśmy. Chcemy wspólnie budować nasz Radzyń, chcemy żeby rósł w siłę, chcemy czuć 

się bezpieczniej i chcemy to razem czynić.” 

 

 

c) Druk Nr 41/VII/2024 - w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem 

sprzedaży, jak i w miejscu sprzedaży oraz określenia zasad usytuowania na terenie 

miasta Radzyń Podlaski  miejsc sprzedaży napojów alkoholowych. 

 

Radna Rady Miasta – Anna Matczak 

„W dniu wczorajszym była Komisja Rozwoju Gospodarczego Miasta. Rozmawialiśmy na 

temat tej uchwały. Do urzędu płynęły wnioski o wydanie zezwolenia na sprzedaż alkoholu  

z Żabki z firmy Hermes i od Pani Marty Szczepaniuk, pizzeria królewska, o zwiększenie tych 

limitów i o zmniejszenie limitu odległości, żeby można było sprzedawać alkohol. W naszej 

uchwale zwiększyliśmy liczbę zezwoleń, natomiast nie zmniejszyliśmy limitu odległości. 

Wszyscy mieszkańcy chcą mieć żabkę, chcą mieć nowe sklepy, które będą tu u nas pod 

warunkiem, że będzie można sprzedawać alkohol. Dlatego pozytywnie zaopiniowaliśmy  

tą uchwałę.” 

 

Burmistrz Miasta – Jakub Jakubowski 

„Ja chciałbym dopowiedzieć tylko, że od kilku tygodni, kilku miesięcy pojawiają się te 

wnioski i one są związane z rozwojem sklepów przedsiębiorczości w naszym mieście. To nie 

jest łatwa decyzja. To znaczy mamy świadomość tego, jakim problemem jest w polskiej 

społeczności, nie tylko naszego miasta temat nadużywania alkoholu. Natomiast dyskusja, te 

wnioski, potem ponaglania, co z tymi wnioskami się dzieje. Te wnioski wywołały dyskusję w 

gronie pomiędzy radnymi a mną, co powinniśmy zrobić. Doszliśmy do wniosku, że nie 

możemy tego hamować, bo to tak czy inaczej w sądzie się nie obroni. Natomiast powinniśmy 

wyjść do przodu, to znaczy planujemy przemodelować profilaktykę alkoholową, bo to naszej 

opinii nie od ilości punktów sprzedaży, zależy to czy mamy większy czy mniejszy z tym 

problem, ale od tego jak głośno i co o tym problemie mówimy. I teraz, ja wiem, że 

przedłużam, jest za 25.06, o godzinie 18 w sali Kina Oranżeria wyświetlany jest drugi seans 

filmu Drużyna AA. To jest film, który został zrealizowany we współpracy ze Spółdzielnią 

Mleczarnią Spomlek w Radzyniu Podlaskim i to jest film, który właśnie o problemach 

uzależnień mówi. Wczoraj po tym pierwszym seansie dla pracowników mleczarni była 

dyskusja z twórcami filmu. Ja zapytałem o motywację. Motywacją jest właśnie to, tworząc 

ten film, dystrybuując go, angażując w ten film nasze miasto, naszą mleczarnię i samochody 

do tej mleczarni należące. Intencją jest to, aby wychodzić naprzeciw temu problemowi, aby  

o nim dyskutować, aby zachęcać ludzi do działania, reagowania, przeciwdziałania, tak? Więc 

z jednej strony już dziś zachęcam na ten seans, to jest bezpłatny seans dla wszystkich 

gotowych dotrzeć do oranżerii o godzinie 18 i z drugiej strony zaręczam, że dyskutujemy  

o tym, co robić w temacie profilaktyki w najbliższej przyszłości i będziemy to robić.  

Co konkretnie? To będą ustalać Radni i my też jakieś pomysły mamy. A dzisiaj odpowiedź na 

te wnioski, które płynęły do Urzędu Miasta ze strony przedsiębiorców. Bardzo dziękuję.” 
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Przewodniczący Rady Miasta –  Mariusz Szczygieł  

poddał pod głosowanie: „Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie 

ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych 

do spożycia poza miejscem sprzedaży, jak i w miejscu sprzedaży oraz określenia zasad 

usytuowania na terenie miasta Radzyń Podlaski  miejsc sprzedaży napojów alkoholowych  - 

Druk Nr 41/VII/2024?” 

 

 

 

    Wynik głosowania : za  - 10 

    Przeciw                        -   0 

    Wstrzymujący się         -  3 

 

Rada Miasta podjęła Uchwalę Nr VII/40/2024 przy 10 głosach „za” oraz przy 3 głosach 

„wstrzymujących się”. 

 

Uchwała Nr VII/40/2024  w załączeniu do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu.  

 

 

d) Druk Nr 42/VII/2024 – w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Miasto 

Radzyń Podlaski porozumienia Gmin Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego 

Radzynia Podlaskiego w celu wspólnej realizacji projektu „BEZPIECZNY E-

PORTAL MIEJSKIEGO OBSZARU FUNKCJONALNEGO RADZYNIA 

PODLASKIEGO”, realizowanego w ramach  programu Fundusze Europejskie dla 

Lubelskiego 2021-2027, Priorytet II Transformacja gospodarcza i cyfrowa regionu, 

Działania 2.2 Cyfrowe Lubelskie w ramach Zintegrowanych Inwestycji 

Terytorialnych Miejskich Obszarów Funkcjonalnych. 

  

 

Burmistrz Miasta – Jakub Jakubowski 

„Moim obowiązkiem jest precyzować, dlaczego my wciąż podejmujemy uchwały związane  

z tymi MOF-ami i ZIT-ami. Ta uchwała dotyczy projektu, o którym wspominałem  

z Mównicy, Bezpieczny e-portal. Projekt ten będzie realizowany przez trzy podmioty 

jednocześnie. Przez Gminę Radzyń-Podlaski, Gminę Borki i Miasto Radzyń-Podlaski. 

Składamy jeden wniosek i dlatego potrzebne jest, abyśmy podjęli tę uchwałę o współpracy  

w tym zakresie. Aby złożyć ten wniosek, później go wspólnie prowadzić jako projekt  

i rozliczać, musimy mieć porozumienie i stąd ta propozycja uchwały. Bardzo dziękuję.” 

 

Przewodniczący Rady Miasta –  Mariusz Szczygieł 

poddał pod głosowanie: „Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały wyrażenia zgody 

na zawarcie przez Miasto Radzyń Podlaski porozumienia Gmin Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Radzynia Podlaskiego w celu wspólnej realizacji projektu „BEZPIECZNY 

E-PORTAL MIEJSKIEGO OBSZARU FUNKCJONALNEGO RADZYNIA 

PODLASKIEGO”, realizowanego w ramach  programu Fundusze Europejskie dla 

Lubelskiego 2021-2027, Priorytet II Transformacja gospodarcza i cyfrowa regionu, Działania 

2.2 Cyfrowe Lubelskie w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Miejskich 

Obszarów Funkcjonalnych – Druk Nr 42/VII/2024?” 
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Wynik głosowania : za  - 13 

    Przeciw                        -   0 

    Wstrzymujący się         -  0 

 

 

Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwalę Nr VII/41/2024 przy 13 głosach „za”. 

 

Uchwała Nr VII/41/2024 w załączeniu do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu.  

 

 

e) Druk Nr 43/VII/2024 - w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

 

Burmistrz Miasta – Jakub Jakubowski 

„Te dwie uchwały, zarówno uchwała budżetowa, jak i uchwała o wieloletniej prognozie 

finansowej są koniecznością, aby móc do końca września złożyć te wnioski, o których 

wspomniałem. Tutaj jedno małe zastrzeżenie. W zmianach, których dokonaliśmy w tej 

uchwale budżetowej i w tej uchwale o wieloletniej prognozie finansowej jest uwzględniony 

jedynie projekt do Fenixa. W najbliższych dniach będziemy zmuszeni przygotować poprawki 

do tych uchwał, tak aby uwzględnić tam również środki finansowe, o które będziemy 

wnioskować dla projektu Bezpieczny e-portal. Stąd już dziś wiem, że będziemy potrzebowali 

zwołać Nadzwyczajną Sesję Rady Miasta, ale dziś jest przygotowana uchwała związana  

z Feniksem i bardzo proszę o jej przyjęcie, zarówno tę budżetową, jak i tę uchwałę  

o wieloletniej prognozie finansowej.”  

 

 

Przewodniczący Rady Miasta –  Mariusz Szczygieł 

poddał pod głosowanie: „Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na rok 2024?”  

 

 

 

Wynik głosowania : za  - 13 

    Przeciw                        -   0 

    Wstrzymujący się         -  0 

 

 

Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwalę Nr VII/42/2024 przy 13 głosach „za”. 

 

Uchwała Nr VII/42/2024 w załączeniu do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu. 

 

 

 

j) Druk Nr 44/VII/2024 – w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  
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Przewodniczący Rady Miasta –  Mariusz Szczygieł 

poddał pod głosowanie: „Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej– Druk Nr 44/VII/2024?” 

 

 

Wynik głosowania : za  - 13 

    Przeciw                        -   0 

    Wstrzymujący się         -  0 

 

 

Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwalę Nr VII/43/2024  przy 13 głosach „za”. 

 

Uchwała Nr VII/43/2024 w załączeniu do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu.  

 

 

Ad 10. 

Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady – Mariusz Szczygieł stwierdził, że wobec wyczerpania porządku 

obrad zamykam VII Sesję Rady Miasta Radzyń Podlaski. 

 

Podziękował za uczestnictwo i zamknął obrady VII Sesji Rady Miasta Radzyń Podlaski. 

 

 

   Obrady zakończyły się o godz.17.45  

 

 

   Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

 

 

 Protokolant:                                                              PRZEWODNICZĄCY  RADY 
Inspektor WOP  

  

          /-/ Monika Leszak                                                               /-/Mariusz Szczygieł 

  

 

 

 

 

 

Protokół został sporządzony na podstawie nagrania znajdującego się na stronie: 

https://esesja.tv/transmisja/57383/7-sesja-rady-miasta-kadencji-2024-2029-20092024.htm 


